
  
  
§  1  
 PROTOKOLL 
Handikapp- och pensionärsrådet 2017-09-19  
 
 
Tid: Kl 10.00-11.30  
Plats: Lokal: Selet 
 Förvaltningsbyggnaden, Storgatan 27 
 
Ledamöter: Helena Öhlund, KS ordförande 

 Sterling Nilsson, Älvsby parasort 
 Gösta Andersson, PRO 
 Sören Nilsson, SPF 
 Karl-Erik Sjöberg 
 Marita Johansson 
 Tomas Grahn, SRF 
 Margareta Bergdahl, Demensföreningen 

  
  
 Hans Nyberg  Socialtjänstchef  
Övriga: Karin Sundbaum Synskadades riksförbund  
 Linda Forsell sekreterare 
   
 
Justeringsdag: 2017-06-19  
Paragrafer: § 7-9  
Justerare: Gösta Andersson 
  
 
Linda Forsell Helena Öhlund Gösta Andersson 
 sekreterare  ordförande justerare    
 _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

ANSLAGSBEVIS 
Justeringen har tillkännagivits via anslag 

 
Organ Handikapp- och pensionärsrådet 
 
Sammanträdesdatum 2017-09-19 
 
Protokollet är anslaget    
Förvaringsplats för protokoll Kommunledningskontorets arkiv  
 
 
 Linda Forsell 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

 
 
 
KHPR § 7 Dnr 64/17-701 
 
DELGIVNINGAR 
 
Sammanfattning av ärendet 
Följande delgivningar anmäls. 
 
1. AOU – beslut § 62-Patientsäkerhetsberättelse 2016 
2. KF- beslut § 61- Ändring av taxor inom hemtjänsten. 

 
 

Handikapp- och pensionärsrådets beslut 
Godkänna redovisning av delgivning. 
 
____ 
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KHPR § 8 Dnr 63/17-701 
 
ANMÄLDA ÄRENDEN TILL DAGENS SAMMANTRÄDE 
 
Sammanfattning av ärendet 
Samrådsgruppen har anmält följande ärenden till dagens sammanträde. 
 
 Information om byggnationer på Västermalshöjden  

Faktainformation om Västermalshöjden. Med en tidsplan, vad, var, när och 
hur o.s.v. 

 
 Insänd skrivelse från PRO om Västermalshöjden 

Är den diarieförd? Har inte hört något. Fler föreningar kommer att lämna in 
samma typ av skrivelser i ärendet. 

 
 Vad gäller för varmvattensbassängen under hösten 

Varmvattensbasängen håller sommarstängt nu, men vad händer sen under 
hösten, kommer den att stängas? Vad säger Region Norrbotten?  
Hur skall vi kunna öka intresset för att använda varmvattenbassängen, kanske 
med en annan prissättning eller annat? 
Samrådet vill att medlemsföreningar tycker till i frågan snarast.  

 
Handikapp- och pensionärsrådet 2017-06-13 
 
Punkt 1 ovan – Information om byggnationer på Västermalshöjden  
Projektledare och verksamhetsutvecklare Ann -Louise Rosander informerar om 
den tillsatta arbetsgruppen som arbetar med utvecklingen av ett nytt SÄBO.  
Gruppen som består av kommunchef, socialtjänstchef, ekonomichef, 
fastighetschef, miljö- och bygg chef samt Ann-Louise själv, förhåller sitt arbete 
kring tre stora frågor, vilka är:  
 
1. Utredning över för – och nackdelar med att samlokalisera med Landstingets- 
verksamhet. 
 
2. Plan för hur befintliga lokaler ska användas i framtiden och kostnader för detta. 
 
3. Plan för nödvändig infrastruktur kring nya byggnaden, ink parkeringar etc., 
samt kostnader för detta.  
 
Ordförande Helena Öhlund informerar om att en tidplan för när SÄBO bygget 
står klart är svår att ange. Ovanstående frågor ska först svaras på och sedan ska 
länsstyrselsen ta ställning till dem. 
 
Forts. 
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KHPR § 8 Dnr 63/17-701 
 
Vidare informerar Helena om att inriktningsbeslut är över att bygga ett större 
SÄBO, kommer arbetsgruppen fram till andra byggnads -alternativ under 
processen får man se över det då. Tankar finns dock kring sammarbete, detta 
bland annat med Region Norrbotten gällande välfärdteknik och andra 
utrustningar som exempelvis, gemensamma personal utrymmen.  
 
  Rådets beslut 
Att ”Information om byggnationer på Västermalshöjden” kommer vara en 
stående punkt framöver vid KHPR:s samrådsmöten, samt godkänner och lägger 
informationen till handlingarna. 
 
____ 
 
Punkt 2 ovan – Insänd skrivelse från PRO om Västermalshöjden 
Skrivelse från PRO och SPF gällande Västermalshöjden är båda 
diarieförda,(medföljer som bilagor i protokollet).  Dessa två skrivelser kommer att 
tas upp som delgivningar på KS i augusti med en återkoppling till PRO och SPF 
efteråt av ordförande.  
 
   Rådets beslut 
 Godkänner och lägger informationen till handlingarna.  
 
_____ 
 
Punkt 3 ovan – Vad gäller för varmvattensbassängen under hösten 
Varmvattensbassängen fortsätter till hösten att hålla öppet som tidigare, 1 oktober 
kommer den att öppna upp igen. Ordförande manar till att föreningar gärna får 
lämna egna förslag över prissättningar så att verksamhetens kan 
kostandseffektiviseras. Ordförande menar på att det är bra i fall man inom 
föreningarna tar upp detta för diskussion då det finns eget ansvar över att öka 
medlemmars intresse för varmvattensbassängen. 
 
 
   Rådets beslut 
 Godkänner och lägger informationen till handlingarna.  
 
_____ 
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KHPR § 9 Dnr 65/17-701 
 
INFORMATION 

 Sammanfattning av ärendet 
Information lämnar om nedanstående  

 
• Ordförande Helena Öhlund informerar om KS förslag på 2018 års budget som 

blev klar den 29 maj, beslut på budget tas den 19 juni på fullmäktige.  
  

• Socialchef Hans Nyberg är inte närvarande.  
Frågan gällande nyanställning av en ny anhörigkonsulent tas med till nästa 
KHPR.  
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